
Groningen, 21 februari 2024

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Groningen

Betreft: Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO omtrent de mogelijkheid van
een post-COVID-kliniek in Groningen

Geacht College,

Op 15 februari jongstleden heeft de Tweede Kamer ingestemd met het 
amendement van Kamerlid Bushoff, waarin 27 miljoen euro wordt vrijgemaakt 
voor de oprichting van nieuwe poliklinieken voor post-COVID gevallen.1 Deze 
poliklinieken zijn bedoeld voor de ondersteuning en behandeling van 
Nederlanders die worstelen met de gevolgen van post-COVID, ook bekend als 
‘Long Covid’. 

In het verleden is gebleken dat de politiek in Den Haag mogelijk niet altijd de 
hoogste prioriteit heeft gegeven aan medische investeringen in Noord-Nederland.
We denken dan met name aan de druk vanuit het ministerie van VWS om destijds
de kinderhartchirurgie te concentreren in Rotterdam en Utrecht, ten nadele van 
het Kinderhartcentrum Groningen. De vrees bestaat nu onder veel mensen met 
post-COVID dat deze post-COVID-poliklinieken alleen in de Randstad zullen 
worden opgezet. Dit vormt een probleem, aangezien mensen die lijden aan post-
COVID juist behoefte hebben aan een nabije locatie. Voor de inwoners van Noord-
Nederland met post-COVID is een reis naar de Randstad vaak uiterst onpraktisch 
en in sommige gevallen niet mogelijk.

Door de bovengenoemde feiten roept de gemeentelijke fractie van de Partij vóór 
het Noorden de gemeente Groningen op tot actie. De gemeente Groningen is een
makkelijk bereikbare locatie in Noord-Nederland, waar al een aanzienlijke 
hoeveelheid benodigde medische expertise aanwezig is, zoals bij het UMCG en 
het Martini Ziekenhuis, waar medische professionals al onderzoek verrichten naar
de effecten en behandeling van post-COVID-symptomen. De gemeente 
Groningen lijkt daarom een logische locatie voor een post-COVID-polikliniek in 
Noord-Nederland. 

Om deze reden willen wij u vragen om actief te gaan lobbyen om één van deze 
poliklinieken naar de gemeente Groningen te halen.

Daarom stelt onze fractie de volgende schriftelijke vragen:

1. Wat is het standpunt van het College over het idee om een post-COVID-
polikliniek naar Groningen te brengen, en welke overwegingen liggen 
hieraan ten grondslag?

1 https://www.tweedekamer.nl/kamerstukken/amendementen/detail?id=2024Z02528&did=2024D05731 



2. Is het College bereid om actief te gaan lobbyen bij het Rijk en andere 
relevante instanties om een post-COVID-polikliniek naar de gemeente 
Groningen te halen?

3. Is het College bekend met de huidige ontwikkelingen van de opzet van 
post-COVID poliklinieken en is het College daarover met het Rijk en andere
relevante instanties in gesprek? 

a. Zo niet, heeft het College de intentie om deze gesprekken te starten
en op welke termijn?

4. Hoe schat het College de mogelijke gevolgen in van een post-COVID-
polikliniek in de Randstad voor de ondersteuning van mensen met post-
COVID in Noord-Nederland, gezien de lange reisafstand die zij moeten 
afleggen? 

5. Welke mogelijkheden ziet het College om de komst van de post-COVID 
polikliniek in de gemeente Groningen te bevorderen?

Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

De fractie Partij vóór het Noorden
Leendert van der Laan 


